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  Land Acknowledgement | Reconnaissance du territoire
Our office is situated on the traditional unceded territory of the Anishinaabe Algonquin Nation, which is also now home to many diverse First Nations, Inuit and Métis Peoples. Located at the confluence of the Kichi Sibi (Ottawa River), Pasāpikahigani Zībī (Rideau River) and Tenagadin Zibi (Gatineau River), this land holds great spiritual and cultural significance to the Algonquin Peoples. Our programs operate across the traditional territories of all Indigenous Peoples on the land known as Canada.
Notre bureau est situé sur le territoire traditionnel non cédé de la nation algonquine anishinaabe, qui abrite aujourd'hui de nombreuses Premières nations, des Inuits et des Métis. Situé au confluent de la Kichi Sibi (rivière des Outaouais), de la Pasāpikahigani Zībī (rivière Rideau) et de la Tenagadin Zibi (rivière Gatineau), ce territoire revêt une grande importance spirituelle et culturelle pour les peuples algonquins. Nos programmes sont mis en œuvre sur les territoires traditionnels de tous les peuples autochtones sur le territoire connu sous le nom de Canada. 























  
  













  The Hnatyshyn Foundation | La Fondation Hnatyshyn
Suite 210 - 150 Rue Isabella Street
Ottawa, ON
K1S 1V7
(613) 233-0108
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